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Närvarande:   Kent Eriksson Pripp, Louise Hellman, Monica Andersson,  
  Annelie Jonsson, Sofia Remnert, Victoria Taubner 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte med Skogsbärens SFF 2014-02-25 
 
§ 1 Mötet öppnas 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2 Dagordning 
 Dagordningen godkändes. 
 
§ 3 Protokolljusterare 

Victoria valdes att justera protokollet tillsammans med ordförande. 
 
§ 4 Föregående protokoll 
 Föregående protokoll gicks igenom. Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 
 
§ 5 Inkomna skrivelser 

Inga skrivelser har inkommit. 
 

§ 6 Aktivitetslistan 
 Sektioneringsventilen ännu ej åtgärdad på kvarter 3, kvarstår. Victoria har inte fått tag 
 på Fredrik på Rörtema.   
 Stubbarna på kvarter 4 och 5 tas bort när all snö smällt. 
 Ordförande och kassör har kollat omfattningen av läcka i tak i garage på kvarter 1. 
 Offerter tas in från tre byggföretag avseende lagning. 
 Inför städdagen beställer Louise containers för trädgårdsavfall samt sand och 
 täckbark.  
 
§ 7  Ekonomi 

Årsredovisningen är klar av kassören. Redovisning sker på årsmötet. Budgetförslag är 
gjort för 2014, redovisas på årsmötet. Kontakt tas med revisorerna för genomgång och 
granskning av 2013.   
 

§ 8 Övriga frågor 
 Fel på varmvattnet vid ett par tillfällen, vid sista tillfället åtgärdades felet i 
 fjärrvärmecentralen på kvarter 2.   
 
§ 9 Nästa möte 
 Nästa möte hos Kent 8 april kl 18.30. 
 
§ 10 Mötet avslutas 
 Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
Vid protokollet 
Louise Hellman 
 
Justeras 
Kent Eriksson Pripp  Victoria Taubner 


